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REVISJON AV KOMMUNEDELPLAN FOR TRAFIKKSIKKERHET 
 
 

Saksbehandler:  Jostein Synstrud Arkiv: 141  
Arkivsaksnr.: 13/251    

 

Saksnr.: Utvalg Møtedato 
1/14 Komite 1 12.02.2014 
 
 
Vedlegg: 
Uttalelse  fra FAU Solvang. 
 
Andre saksdokumenter (ikke vedlagt): 
Ingen. 
 
Sammendrag: 
Øyer kommune la forslag til rullert Trafikksikkerhetsplan for perioden 2014 – 2017 ut til 
offentlig høring og ettersyn etter vedtak i kommunestyremøte 28. november 2013, med 
høringsfrist 10. januar 2014. Fristen ble etter forespørsel fra Fylkesmannen i Oppland og 
Statens vegvesen forlenget til 17. januar 2014.  
Det var ved høringsfristens utløp kommet inn 7 uttalelser/innspill til planen. Disse følger 

vedlagt. 

Saksutredning: 
 
Her følger utdrag av innspillene: 
 

1. Merethe Lerfald/FAU Solvang 
Peker spesielt på skolevegen fra området Orretun  i retning Solvang, smal, og uten 
gatelys fram til Gamlevegen. Stiller også spørsmål om busstopp langs skolevegene, er 
disse skiltet, og er atkomsten til disse OK? 
Har også en del kommentarer til busstransport.  

2. Lensmannen i Øyer 
Ingen spesielle merknader. 

3. FAU Aurvoll/Mosjordet 
Tar opp kryssing av Kongsvegen ved Statoil/Tretten bru, uoversiktelig og dårlig 
opplyst. Ønsker at det etableres opphøyde gangfelt her. 

4. Fylkesmannen i Oppland 
Ønsker en oversikt over eksisterende lengde på gang- og sykkelveger i kommunen 
tatt inn i kapittel 2.1 
Ber om at planmyndigheten vurderer et system for evaluering av tiltak som er mer 
systematisk og grundig enn nåværende rullering av handlingsplanen. 
For øvrig mener Fylkesmannen at handlingsplanens inndeling i tema er 
hensiktsmessig. 

5. Oppland fylkes trafikksikkerhetsutvalg  (FTU) 
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Ønsker at metode for medvirkning fra grupper som krever spesiell tilrettelegging 
framgår av planen. K1 mener dette er ivaretatt i planens pkt. 1.2, hvor det vises til 
hvilke organisasjoner/etater som er tilskrevet direkte i forbindelse med 
revisjonsarbeidet. 
FTU anbefaler at tiltakene i planen deles i to grupper/deler, og at gruppen «Kontroll 
og overvåking» tas ut. K1 ønsker at punktet beholdes i planen, da det viser at 
kommunen også har dette i tankene. 
Videre foreslår FTU at handlingsprogrammets del I sorteres etter følgende 
overordnede tiltak, ref.  også fylkets handlingsplan.: 
1. Barnehage 
2. Skole 
3. Ungdom 
4. Innvandrere 
5. Eldre 
6. Ruspåvirket kjøring 
7. HMS 
FTU sier også at folkehelsekoordinator bør involveres i planlegging av fysiske tiltak 
generelt og skolevegtiltak spesielt. Det er et krav om aktiv deltakelse fra 
helse/folkehelse i det kommunale trafikksikkerhetsarbeidet for å kunne søke om 
statlige tilskudd til kommunale trafikksikkerhetstiltak f.o.m. 2014.  
FTU ber i tillegg om at det private vegnettet bør vurderes med tanke på 
trafikksikkerhetsmessige utfordringer, bl. a. ved bruk som skoleveg. 

6. Statens vegvesen 
Har stort sett samme kommentarer som FTU. Mener som FTU at kommunen bør 
legge noen forutsetninger til grunn for støtte til opplegget rundt  Losna isbane, bl. a. 
at det må stilles krav til samarbeide mellom kommune, politi og SVV. 

7. Virksomhet Eiendom & Anlegg 
Ved utbyggingen av Solvang skole/Øyerhallen ble gangvegen fra boligfeltet forlenget 
gjennom skoletomta og ut mot vegen mot Øyer ungdomsskole. Her må det etableres 
et forhøyet gangfelt over fylkesvegen med tilknytning til eksisterende gangveg på 
sørvestsiden av fylkesvegen. I følge brev fra SVV så er dette et tiltak som kommunen 
selv må bekoste. 
 

Vurdering: 
Komite 1 har gått gjennom innspillende, og  fremmer nedenstående vedtak som innstilliing 
til kommunestyret. 
 
 
Rådmannens forslag til innstilling: 
 

Vedtak i Komite 1: 
 
Til pkt. 1: 
Sistnevnte punkt ansees ivaretatt i handlingsprogrammets pkt. 5.1. 
Når det gjelder busstoppene, så har ikke kommunen foretatt noen registrering av 
skilting eller atkomst til disse. Det er heller ikke kommet inn merknader fra brukere i 
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kommunen. Det er imidlertid ikke etablert og skiltet faste busslommer langs nevnte 
vegstrekning 
Registering/vurdering av tiltak anbefales utført sommeren 2014, og  at eventuelle  
tiltak tas inn i handlingsprogrammet i fm rullering for 2015. 
Gatelys fra Øyer kirke til Gamlevegen (2100 m)  tas inn i planen under pkt. 5.1 som 
pri. ??. 
 
Til pkt. 3: 
Opphøyde gangfelt tas inn i planen under pkt. 5.4, Kategori 2-tiltak som pri. ??. 
 
Til pkt 4: 
Lengde på gang- og sykkelveger i Øyer er ca 11 km, tas inn i tekstdelen av planen. 
K1 anbefaler at Planutvalget utreder et system for årlig evaluering av TS-planen. 
 
Til pkt 5: 
K1 slutter seg til FTU sitt forslag om sortering av handlingsprogrammet. 
Folkehelsekoordinatorens rolle innarbeides i handlingsprogrammet 
K1 finner det vanskelig å gå inn på en vurdering av det private vegnettet, all den tid 
kommunen ikke kan gi pålegg til private vegeiere. 
 
Til pkt 6: 
Øyer kommune henstiller til politiet og Statens vegvesen om å involvere seg mer i 
forbindelse med kjøringen på Losna isbane, da dette antas å bedre den 
trafikksikkerhetsmessige gevinsten av tiltaket. 
 
Til pkt 7: 
Tiltaket tas inn i planens pkt. 5.2, Kategori 1-tiltak  som pri. 1. 
  
Kommunestyret bes slutte seg til at ovenstående  tillegg tas inn i  kommunens 
trafikksikkerhetsplan for 2014-2017. 

 
 
 
 
Sveinar Kildal Jostein Synstrud 
Rådmann 
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DRIFTS- OG INVESTERINGSPLAN FOR BARNEHAGE 2013 - 2015 
 
 

Saksbehandler:  Heidi Melby Arkiv:   
Arkivsaksnr.: 13/410    

 

Saksnr.: Utvalg Møtedato 
23/13 Komite 1 18.09.2013 
27/13 Komite 1 23.10.2013 
2/14 Komite 1 12.02.2014 
 
 
Vedlegg: 
Ingen. 
 
Andre saksdokumenter (ikke vedlagt): 
Ingen. 
 
Saksutredning: 
K-sak 16/13 i møte 21.03.2013 vedrørende barnehagestruktur, punkt 3 «Barnehageplanen 
rulleres i samarbeid med allerede eksisterende private barnehager i løpet av 2013». 
 
I fordelingsutvalgets møte 17.04.2013 ble saken tildelt K1. K1 la tidsplan for rulleringen og 
Laila A Jonassen Skåden ble valgt som saksordfører, saksbehandler Heidi Melby. Forskjellige 
sider ved saken ble drøftet i komitemøtene 12. juni, 28. august, 18. september og 23. 
oktober. Det ble gjennomført møte (03.09.13) med de private barnehagene for å avklare om 
de har innspill til framtidig behov for barnehageplasser og om eventuelle utbyggingsplaner. I 
møtet 23. oktober vedtok komiteen under henvisning til pågående drøftinger i 
økonomiplan- og budsjettsammenheng, å avvente videre behandling. 
 
Vurdering: 
 
Utbyggingen av Vidarheim barnehage er i gang, det investeres 20 mill kr i løpet av 
våren/sommeren 2014, bygget tas i bruk som barnehage august 2014. 
 
Barnehageåret 2013/14 er det mange ledige plasser, 14 i Orretun og 8 i Dulven. Det finnes 
potensiale for midlertidige plasser (Mosjordet, Vidarheim og Hågåsletta). Det er stor 
usikkerhet forbundet med økt etterspørsel som følge av Trodal-utbyggingen. Med dette som 
utgangspunkt rår saksbehandler i samråd med rådmannen komite 1 til å sende saken tilbake 
til Fordelingsutvalget med forslag om å avvente videre arbeid.  
 
Rådmannens forslag til innstilling: 
 
K1 rår Fordelingsutvalget til å fjerne saken fra sakskartet for K1. Det er viktig å vurdere 
situasjonen etter at Vidarheim-utbyggingen er fullført og inntaket for barnehageåret 



  Sak 2/14 

 

 Side 6 av 6   

 

2014/15 er gjennomført. Status for Trodal-utbyggingen er også en premiss inn i vurderingen 
av tidspunktet for rullering av planen. 
 

 
 
 
Sveinar Kildal Heidi Melby 
Rådmann 
 
 
 


